

<p style="text-align: center;">Invitation to Attend the Annual General Meeting of</p> <p style="text-align: center;">Talabat Holding PLC</p>	<p style="text-align: center;">دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية</p> <p style="text-align: center;">لشركة طلبات هولدينغ بي إل سي</p>
<p>Date: 23 March 2026</p>	<p style="text-align: right;">التاريخ: 23 مارس 2026</p>
<p>The Board of Directors (the “Board”) of Talabat Holding PLC (the “Company”) is pleased to invite the Company’s shareholders to the Annual General Assembly Meeting of the Company (the “General Meeting”) which will be held both in person at Talabat UAE HQ, building B06, City Walk, Dubai, UAE, and by virtual participation using the link (which will be forwarded to the eligible shareholders at later stage) on Monday 13 April 2026 at 4:30 PM (UAE time). This General Meeting is being called following a resolution passed by the Board of Directors on 12 March 2026 in accordance with Article 24 (1) of the Company's Articles of Association, to consider the matters listed in the agenda below:</p>	<p>يتشرف مجلس إدارة (“المجلس”) شركة طلبات هولدينغ بي إل سي (“الشركة”) بدعوة السادة المساهمين لاجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة (“الجمعية العمومية”) وذلك حضورياً في المقر الرئيسي لشركة طلبات الإمارات الكائن في: مبنى B06، سيتي ووك، دبي، الإمارات العربية المتحدة، ومن خلال المشاركة الإلكترونية باستخدام الرابط (الذي سيتم مشاركته مع المساهمين المؤهلين في وقت لاحق) في تمام الساعة 4:30 مساءً من يوم الاثنين الموافق 13 أبريل 2026. حيث تعقد هذه الجمعية العمومية بناءً على قرار صادر من مجلس الإدارة بتاريخ 12 مارس 2026 وفقاً للمادة 24 (1) من النظام الأساسي للشركة، وذلك للنظر في الأمور المدرجة في جدول الأعمال المبين أدناه:</p>
<p>Resolutions 1 to 12 will be proposed as ordinary resolutions. Resolution 13 will be proposed as a special resolution.</p>	<p>سيتم طرح القرارات من 1 إلى 12 كقرارات عادية، وسيتم طرح القرار رقم 13 كقرار خاص.</p>
<p>In accordance with Article 29 of the Company’s Articles of Association (the “Articles”), voting on all resolution will be way of a poll.</p>	<p>وفقاً للمادة 29 من النظام الأساسي للشركة (“النظام الأساسي”), سيتم التصويت على جميع القرارات عن طريق الاقتراع.</p>

Ordinary Resolutions:	قرارات عادية:
1. To consider and approve the Board of Directors' report on the Company's activities and financial position for the financial year ended 31 December 2025.	1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والتصديق عليه.
2. To consider and approve the auditor's report for the financial year ended 31 December 2025.	2. سماع تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والتصديق عليه.
3. To consider and approve the Company's balance sheet and the profit and loss account for the financial year ended 31 December 2025.	3. مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والتصديق عليها.
4. To ratify the distribution of interim cash dividends amounting to AED 742,429,111, equal to 3.188 Fils per share (approximately USD 202 million), representing 79.70% of the share capital of the Company for the first half of the financial year ended 31 December 2025. which has been paid on 21 October 2025.	4. المصادقة على توزيع الأرباح النقدية المرحلية بقيمة 742,429,111 درهم إماراتي، اي تساوي 3.188 فلس للسهم الواحد (بما يعادل 202 مليون دولار أمريكي بشكل تقريبي) والتي تمثل 79.70% من رأس مال الشركة وذلك عن النصف الأول من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والتي تم سدادها في 21 أكتوبر 2025.
5. To consider and approve the Board of Directors' proposal regarding the distribution of cash dividends amounting to AED 803,444,302, equal to 3.450 Fils per share (approximately USD 219 million), representing 86.25% of the share capital of the Company for the second half of the financial year ended 31 December 2025.	5. النظر في والموافقة على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية بقيمة 803,444,302 درهم إماراتي، اي تساوي 3.450 فلس للسهم الواحد (بما يعادل 219 مليون دولار أمريكي بشكل تقريبي) والتي تمثل 86.25% من رأس مال الشركة وذلك عن النصف الثاني من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

<p>6. To consider and approve the recommendation concerning the Board of Directors' remuneration for the financial year ended 31 December 2025.</p>	<p>6. النظر في مقترح بشأن مكافآت مجلس الإدارة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والموافقة عليها.</p>
<p>7. To consider and approve additional audit fees for the external auditor of the Company for the financial year ended 31 December 2025.</p>	<p>7. النظر في الموافقة على أتعاب تدقيق إضافية للمدقق الخارجي للشركة وذلك عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>
<p>8. To discharge the Board of Directors from liabilities for the financial year ended 31 December 2025.</p>	<p>8. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من مسؤولياتهم للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>
<p>9. To discharge the external auditor from liabilities for the financial year ended 31 December 2025.</p>	<p>9. إبراء ذمة مدقق الحسابات الخارجي من مسؤولياته للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>
<p>10. To appoint the external auditor of the Company for the financial year 2026 and determine their fees.</p>	<p>10. تعيين مدقق الحسابات الخارجي للشركة للسنة المالية 2026 وتحديد أتعابه.</p>
<p>11. To ratify the change in director capacity of Mr. Tomaso Rodriguez from an executive director to a non-executive director.</p>	<p>11. المصادقة على تغيير صفة أحد أعضاء مجلس الإدارة، السيد توماسو رودريغيز، من عضو تنفيذي إلى عضو غير تنفيذي.</p>
<p>12. To ratify the appointment of Mr. Abdul Wahab Al Halabi as a new Board of Directors member made during the financial year ended 31 December 2025, who was appointed on 12 November 2025.</p>	<p>12. المصادقة على تعيين السيد عبدالوهاب الحلبي كعضو جديد في مجلس الإدارة والذين تم تعيينه خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وذلك في 12 نوفمبر 2025.</p>

Special Resolution	قرار خاص
<p>13. Special Resolution: To approve authorising the Company to purchase up to 5% of its issued shares (representing up to 1,164,412,031 shares in the Company) through market purchases, provided that:</p> <ol style="list-style-type: none"> The maximum purchase price shall not exceed the maximum price permitted under the trading rules of the Dubai Financial Market relative to the previous trading day's closing price; and The minimum purchase price shall not be lower than the minimum price permitted under the trading rules of the Dubai Financial Market relative to the previous trading day's closing price. <p>This authority shall remain valid for a period of 24 months from the date of this resolution.</p> <p>The Board of Directors, and any person authorised by the Board (jointly or individually), are hereby authorised to implement this resolution, including executing the purchase transactions in whole or in part, determining the timing and manner of such purchases within the limits of this authority, and dealing with any shares purchased pursuant to this resolution in accordance with the applicable provisions of the ADGM Companies Regulations.</p>	<p>13. قرار خاص: الموافقة على قيام الشركة بشراء ما يصل إلى 5% من أسهمها المصدرة (أي بما يصل إلى 1,164,412,031 سهمًا من أسهم الشركة) وذلك من خلال عمليات شراء في السوق، على أن يتم ذلك وفقاً للشروط التالية:</p> <ol style="list-style-type: none"> ألا يتجاوز الحد الأقصى لسعر الشراء الحد الأقصى للسعر المسموح به بموجب قواعد التداول في سوق دبي المالي مقارنةً بسعر الإغلاق في يوم التداول السابق؛ و ألا يقل الحد الأدنى لسعر الشراء عن الحد الأدنى للسعر المسموح به بموجب قواعد التداول في سوق دبي المالي مقارنةً بسعر الإغلاق في يوم التداول السابق. <p>ويظل هذا التفويض ساريًا لمدة 24 شهرًا من تاريخ صدور هذا القرار.</p> <p>كما يُفوض مجلس الإدارة، وأي شخص يفوضه المجلس (منفردًا أو مجتمعين)، بتنفيذ هذا القرار، بما في ذلك إبرام وتنفيذ عمليات الشراء كليًا أو جزئيًا، وتحديد توقيت وطريقة تنفيذ هذه العمليات ضمن حدود هذا التفويض، والتصرف في أي أسهم يتم شراؤها بموجب هذا القرار وفقاً للأحكام المعمول بها في لوائح الشركات في سوق أبوظبي العالمي.</p>

GENERAL NOTES:	ملاحظات عامة:
<p>1. The General Meeting will be chaired by the Chairperson of the Board of Directors, or in his absence, by the Vice-Chairperson in accordance with Article 26 of the Articles.</p>	<p>1. سيتأأس الجمعية العمومية رئيس مجلس الإدارة، أو في حالة غيابه، نائب رئيس مجلس الإدارة وفقاً للمادة 26 من النظام الأساسي للشركة.</p>
<p>2. To be entitled to attend and vote at the General Meeting, shareholders must be registered as shareholder in the shareholders register of the Company on 10 April 2026.</p> <p>Further information regarding the General Meeting can be found at https://smartagm.ae/en/.</p>	<p>2. لكي يكون المساهم مؤهلاً لحضور اجتماع الجمعية العمومية والتصويت فيها، يجب أن يكون مسجلاً كمساهم في سجل مساهمي الشركة بتاريخ 10 ابريل 2026.</p> <p>يمكن الاطلاع على مزيد من المعلومات بشأن الجمعية العمومية عبر الرابط التالي: https://smartagm.ae.</p>
<p>3. Shareholders are invited to join and attend the General Meeting by visiting https://smartagm.ae/en/. The Company's shareholders who will virtually attend the General Meeting will receive an electronic invite for the meeting via SMS or email following registration of their attendance, and should register their attendance electronically to be able to vote on the items of the General Meeting. Registration is open from 4:30 PM (UAE time) on 3 April 2026 and closes at 4:30 PM (UAE time) on 11 April 2026. For electronic registration, please visit the following website: https://smartagm.ae/en/</p>	<p>3. ندعو المساهمون إلى حضور الجمعية العمومية من خلال زيارة الرابط التالي: https://smartagm.ae. هذا وسيستلم مساهمي الشركة الذين سيحضرون الجمعية العمومية من خلال المشاركة الإلكترونية دعوة إلكترونية للاجتماع وذلك عبر رسالة نصية قصيرة (SMS) أو عبر البريد الإلكتروني بعد تسجيل حضورهم، هذا ويجب عليهم تسجيل حضورهم إلكترونياً ليتمكنوا من التصويت على بنود الجمعية العمومية. يبدأ التسجيل اعتباراً من الساعة 4:30 مساءً (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة) بتاريخ 3 ابريل 2026 ويغلق في تمام الساعة 4:30 مساءً (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة) بتاريخ 11 ابريل 2026. للتسجيل الإلكتروني، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني التالي: https://smartagm.ae</p>
<p>4. Pursuant to resolution 5 of this General Meeting agenda, the shareholder who is entitled to receive cash dividend shall be</p>	<p>4. بالإشارة إلى القرار رقم (5) من جدول أعمال هذه الجمعية العمومية، فإن صاحب الحق في الأرباح النقدية هو المساهم المسجل في سجل مساهمي الشركة بتاريخ</p>

<p>the registered shareholder on 23 April 2026 (i.e. the registered shareholder on the tenth day, falling on a working day, starting from the day following the date of the meeting in which such a dividend is decided to be distributed).</p> <p>In the case of an adjourned meeting to be held on 20 April 2026 the shareholder who is entitled to receive the cash dividend shall be the registered shareholder on 30 April 2026 in the shareholders register of the Company (i.e. the registered shareholder on the tenth day starting from the day following the date of the meeting which such a dividend is decided to be distributed).</p>	<p>23 ابريل 2026 (أي المساهم المسجل في اليوم العاشر، على ان يقع في يوم عمل، ابتداءً من اليوم التالي لتاريخ الاجتماع الذي تقرر فيه توزيع الأرباح).</p> <p>وفي حال تأجيل الاجتماع ليُعقد بتاريخ 20 ابريل 2026، فإن المساهم المستحق لتوزيعات الأرباح النقدية سيكون المساهم المسجل في سجل مساهمي الشركة بتاريخ 30 ابريل 2026 (أي المساهم المسجل في اليوم العاشر ابتداءً من اليوم التالي لتاريخ الاجتماع الذي تقرر فيه توزيع الأرباح).</p>
<p>5. Any eligible shareholder that has the right to attend the General Meeting may delegate any person elected by such shareholder, under a special written proxy. Please refer to Annex 1 of this invitation for the detailed information on the contents of the proxy notice as well as how it must be delivered.</p>	<p>5. يجوز لأي مساهم له حق حضور الجمعية العمومية أن ينيب عنه من يختاره بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة، يرجى الرجوع إلى الملحق 1 من هذه الدعوة للحصول على معلومات تفصيلية حول محتويات إشعار التوكيل وكذلك كيفية تسليمه.</p>
<p>6. A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a resolution passed by its board of directors or managers to represent the corporate person in the General Meeting. The delegated person shall have the authority as determined by the authority resolution.</p>	<p>6. للشخص الاعتباري أن ينيب أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.</p>
<p>7. A quorum shall be valid at the General Meeting if shareholders holding at least a simple majority of the aggregate number</p>	<p>7. يكتمل النصاب القانوني لاجتماع الجمعية العمومية إذا حضره مساهمون يملكون على الأقل الأغلبية البسيطة</p>

<p>of voting rights attaching to the entire issued share capital of the Company are present (in person or by proxy).</p>	<p>من إجمالي عدد حقوق التصويت المرتبطة بكامل رأس المال المصدر للشركة (شخصياً أو بواسطة وكيل).</p>
<p>8. Voting on all resolutions from 1 to 13 will be conducted by way of a poll. On a vote by poll every shareholder has one vote for every ordinary share held. Ordinary resolutions shall be passed by simple majority (of the votes cast by those entitled to vote), while special resolution shall be passed by a majority of not less than 75% of the votes cast by those entitled to vote.</p> <p>Voting will be done via an electronic platform by visiting the website https://smartagm.ae/en/.</p>	<p>8. سيتم التصويت على جميع القرارات من 1 إلى 13 عن طريق الاقتراع. بحيث يكون لكل مساهم صوت واحد لكل سهم عادي يملكه. ويتم اعتماد القرارات العادية بأغلبية بسيطة (من الأصوات المدلى بها من قبل المساهمين الذين يحق لهم التصويت)، في حين يتم اعتماد القرارات الخاصة بأغلبية لا تقل عن 75% من الأصوات المدلى بها من قبل المساهمين الذين يحق لهم التصويت.</p> <p>وسيتم التصويت من خلال منصة إلكترونية عبر زيارة الموقع الإلكتروني التالي: https://smartagm.ae</p>
<p>Should you have any query in respect of the General Meeting, kindly contact us via email at ir@talabat.com.</p> <p>You can view the Minority Investors' Rights Guide by visiting the website of the Capital Market Authority at: https://www.sca.gov.ae/en/regulations/minority-investor-protection</p>	<p>في حال كانت لديكم أية استفسارات متعلقة بالجمعية العمومية، يرجى التواصل معنا من خلال البريد الإلكتروني ir@talabat.com</p> <p>يمكنكم الاطلاع على دليل حماية المستثمرين الأقلية والمتوفر على موقع الهيئة الرسمي حسب الرابط التالي: https://www.sca.gov.ae/ar/regulations/minority-investor-protection</p>